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PROTOKÓŁ  Nr XXVII/2016 

sesji Rady Miejskiej w Golczewie 

odbytej w dniu 17 lutego 2017 r. 

 

Obrady sesji otworzył i przewodniczył Roman Dorniak, Przewodniczący Rady. 

Poinformował, że przebieg sesji jest rejestrowany elektronicznie. 

Przywitał wszystkich radnych i zaproszonych gości. 

Rada obrady rozpoczęła o godzinie 14:30, zakończyła o godz.16:35. 

Roman Dorniak, Przewodniczący Rady stwierdził kworum i poinformował, że w obradach udział 

bierze 12 radnych, na ustawowy stan 15 radnych. Nieobecni radni Wanda Cieślikiewicz, Radosław 

Kłysewicz oraz Ireneusz Gajlun. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

W obradach sesji uczestniczyli: Andrzej Danieluk, burmistrz; Lech Ferdynus, zastępca burmistrza, 

Barbara Deszyńska, skarbnik gminy; Ireneusz Wilk, sekretarz gminy, Katarzyna Kurkierewicz, 

radca prawny oraz sołtysi sołectw Gminy Golczewo. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

   

Ad. 1 Sprawy regulaminowe 

 

Na podstawie listy obecności przewodniczący obrad stwierdził kworum  

i poinformował, że Rada jest władna do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Przedstawił porządek obrad. 

 

1. Sprawy regulaminowe: 

1) otwarcie sesji i stwierdzenie kworum; 

2) przedstawienie porządku obrad; 

3) przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

2. Interpelacje i wnioski radnych. 

3. Projekt uchwały w sprawie ustanowienia pomników przyrody. 

4. Projekt uchwały w sprawie przedłużenia obowiązywania taryf zbiorowego zaopatrzenia w 

wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków. 

5. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Golczewo w 2017 r. 

6. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy nieruchomości 

gminnej na okres powyżej 3 lat. 

7. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie przez Gminę Golczewo 

nieruchomości Skarbu Państwa. 

8. Projekt uchwały w sprawie projektu dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do 

nowego ustroju szkolnego. 

9. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie udziałów Gminy Golczewo w spółce 

Przedsiębiorstwo Golczewska Woda sp. z o.o. z siedzibą w Golczewie. 

10. Projekt uchwały w sprawie planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2017 r. 

11. Projekt uchwały w sprawie planu pracy Komisji Finansów, Rozwoju Gospodarczego i 

Ochrony Środowiska na 2017 r. 

12. Projekt uchwały w sprawie planu pracy Komisji Oświaty, Zdrowia i Spraw Społecznych na 

2017 r. 
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13. Sprawozdanie Burmistrza Golczewa z działalności między sesjami. 

14. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Golczewie z wykonanych czynności  

w okresie między sesjami Rady. 

15. Odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych. 

16. Zapytania, oświadczenia i komunikaty. 

17. Zakończenie obrad. 

 

Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

 

Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie protokoły z poprzednich sesji. 

 

W wyniku jawnego głosowania radni przyjęli protokół z XXIV sesji Rady 12 głosami „za”. 

 

W wyniku jawnego głosowania radni przyjęli protokół z XXV sesji Rady 12 głosami „za”. 

 

W wyniku jawnego głosowania radni przyjęli protokół z XXVI sesji Rady 12 głosami „za”. 

 

Ad.2 Interpelacje i wnioski radnych. 

 

Roman Dorniak złożył wnioski o comiesięczne raporty informujące o sytuacji związanej  

z inwestycją budowy fermy norek w Samlinie. Proszę o udostępnianie ich w formie informacji 

publicznej. Informację o stanie zaawansowania inwestycji w Specjalnej Strefie Ekonomicznej – 

jakie są ustalenia ze szwedzkim inwestorem? Informację o stanie realizacji inwestycji firmy PSF 

POLISH SPRINGS FACTORY Sp. z o.o.? Powiedział również, że trwają rozmowy dotyczące 

utworzenia szkoły branżowej w Golczewie. Wniósł o informowanie Rady o podejmowanych 

krokach w tym kierunku żeby mogła się wypowiedzieć w temacie za nim zostanie podjęta decyzja.  

 

Ad. 3 Projekt uchwały w sprawie ustanowienia pomników przyrody. 

 

Lech Ferdynus poinformował, że Nadleśnictwo Rokita wystąpiło z wnioskiem do Burmistrza 

Golczewa o ustanowienie 14 pomników przyrody zlokalizowanych na terenie Nadleśnictwa 

Rokita w zasięgu terytorialnym gminy Golczewo. Ustanowienie pomnika przyrody następuje w 

drodze uchwały rady gminy, po uprzednim uzgodnieniu projektu uchwały z właściwym 

regionalnym dyrektorem ochrony środowiska. Regionalny Dyrektor Ochrony Środowiska w 

Szczecinie postanowieniem z dnia 3 stycznia 2017 r. uzgodnił przedmiotowy projekt uchwały. 

Zastępca burmistrza wniósł o przyjęcie uchwały. 

 

Przewodniczący obrad otworzył dyskusję. 

 

Poprosił przewodniczących poszczególnych Komisji o przedstawienie zajętego stanowiska. 

 

Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Oświaty i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 
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Przewodniczący obrad zamknął dyskusję. 

 

Przewodniczący obrad poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie przyjęła uchwałę 

Nr XXVII/198/2017 
w sprawie ustanowienia pomników przyrody, 12 głosami „za”. 

 

Uchwała została podjęta. 

Uchwała Nr XXVII/198/2017 stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

Ad. 4. Projekt uchwały w sprawie przedłużenia obowiązywania taryf zbiorowego 

zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków. 

 

Lech Ferdynus wyjaśnił, że taryfy podlegają zatwierdzeniu w drodze uchwały rady gminy. Zakład 

Usług Publicznych w Golczewie przedstawił wniosek o przedłużenie czasu obowiązywania na 

okres od 1 kwietnia 2017 r. do 31 marca 2018 r. dotychczasowych taryf. Taryfy podlegają 

zatwierdzeniu w drodze uchwały rady gminy w terminie 45 dni od daty złożenia wniosku o 

zatwierdzenie taryf. Wniósł o przyjęcie uchwały.  

 

Przewodniczący obrad otworzył dyskusję. 

 

Poprosił przewodniczących poszczególnych Komisji o przedstawienie zajętego stanowiska. 

 

Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Oświaty i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

 

Roman Dorniak powiedział, że pan Maślak przedstawił bardzo szczegółowo temat taryf na 

posiedzeniu wspólnym Komisji. Wspomniał, że w niektórych gminach ceny nie są regulowane a 

później nagle jest duża podwyżka. W naszej gminie kierownik kontroluje finanse Zakładu. 

 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący obrad zamknął dyskusję. 

 

Przewodniczący obrad poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie przyjęła uchwałę 
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Nr XXVII/199/2017 
w sprawie przedłużenia obowiązywania taryf zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego 

odprowadzania ścieków, 12 głosami „za”. 

 

Uchwała została podjęta. 

Uchwała Nr XXVII/199/2017 stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Marek Maślak, kierownik Zakładu Usług Publicznych w Golczewie poinformował, że w 

Biuletynie Informacji Publicznej Zakładu znajduje się prezentacja, która została przedstawiona na 

posiedzeniu wspólnym Komisji. 

 

Ad. 5. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Golczewo w 2017 r. 

 

Lech Ferdynus wyjaśnił, że zgodnie z zapisami ustawy o ochronie zwierząt Rada Gminy określa, 

w drodze uchwały, corocznie do dnia 31 marca, program opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt. Projekt uchwały został przesłany do zaopiniowania do 

kół łowieckich działających na terenie gminy Golczewo i Powiatowego Lekarza Weterynarii w 

Kamieniu Pomorskim jak również do Towarzystwa Opieki nad Zwierzętami w Polsce Oddział w 

Szczecinie. Wniósł o przyjęcie uchwały. 

 

Przewodniczący obrad otworzył dyskusję. 

 

Poprosił przewodniczących poszczególnych Komisji o przedstawienie zajętego stanowiska. 

 

Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Oświaty i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący obrad zamknął dyskusję. 

 

Przewodniczący obrad poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

 

W wyniku głosowania Rada Miejska w Golczewie przyjęła uchwałę 

Nr XXVII/200/2017 
w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie gminy Golczewo w 2017 r., 12 głosami „za”.  

 

Uchwała została podjęta. 

Uchwała Nr XXVII/200/2017 stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

Ad. 6. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy 

nieruchomości gminnej na okres powyżej 3 lat. 
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Lech Ferdynus poinformował, że zawarcie umowy dzierżawy powyżej 3 lat wymaga zgody Rady. 

Poprzedni dzierżawca wystąpił z wnioskiem o zawarcie umowy dzierżawy. Umowa zakończyła 

się w dniu 31 stycznia 2017 roku. Nieruchomość przeznaczona jest na prowadzenie ogródka 

przydomowego. Wniósł o przyjęcie uchwały. 

 

Przewodniczący obrad otworzył dyskusję. 

 

Poprosił przewodniczących poszczególnych Komisji o przedstawienie zajętego stanowiska. 

 

Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Oświaty i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący obrad zamknął dyskusję. 

 

Przewodniczący obrad poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie przyjęła uchwałę 

Nr XXVII/201/2017 
w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy nieruchomości gminnej na okres 

powyżej 3 lat, 12 głosami „za”. 

 

Uchwała została podjęta. 

Uchwała Nr XXVII/201/2017 stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

Ad. 7 Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie przez Gminę 

Golczewo nieruchomości Skarbu Państwa. 

 

Lech Ferdynus wyjaśnił, że działki byłej kolejki wąskotorowej są w chwili obecnej w użytkowaniu 

wieczystym Gminy Golczewo i ten stan własności utrudnia realizację programu budowy dróg 

gminnych łączących się z drogami powiatowymi i wojewódzkimi poprzez byłe torowisko. 

Natomiast nabycie działek nr 177/1 i 235 w miejscowości Gadom związane jest z budową sieci 

kanalizacyjnej Niemica - Gadom - Golczewo. Nabycie tych nieruchomości na własność wymaga 

uprzedniej zgody Rady Miejskiej w Golczewie. Wniósł o przyjęcie uchwały. 

 

Przewodniczący obrad otworzył dyskusję. 

 

Poprosił przewodniczących poszczególnych Komisji o przedstawienie zajętego stanowiska. 

 

Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Oświaty i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała 
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projekt uchwały. 

 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący obrad zamknął dyskusję. 

 

Przewodniczący obrad poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie przyjęła uchwałę 

Nr XXVII/202/2017 
w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie przez Gminę Golczewo nieruchomości Skarbu 

Państwa, 12 głosami „za”. 

 

Uchwała została podjęta. 

Uchwała Nr XXVII/202/2017 stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

 

Ad. 8 Projekt uchwały w sprawie projektu dostosowania sieci szkół podstawowych i 

gimnazjów do nowego ustroju szkolnego. 

 

Lech Ferdynus poinformował, że obecnie szkoły podstawowe i gimnazjum funkcjonują w 

strukturach organizacyjnych określonych w ustawie o systemie oświaty. Ich organem 

prowadzącym jest Gmina Golczewo. Ustawa z dnia 14 grudnia 2016 r. - Przepisy wprowadzające 

ustawę - Prawo oświatowe nakazuje radzie gminy podjęcie uchwały w sprawie projektu 

dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego, a następnie 

przekazanie właściwemu kuratorowi oświaty w celu wyrażenia opinii. Ponadto, także w terminie 

21 dni od daty jej otrzymania, związki zawodowe mają czas na wyrażenie swojego stanowiska. 

Wniósł autopoprawkę do treści uzasadnienia w brzmieniu „Szkoły podstawowe oraz gimnazjum 

wymienione w treści uchwały posiadają wystarczającą liczbę pomieszczeń, w tym sal lekcyjnych, 

do ich funkcjonowania w nowym ustroju szkolnym.”. Wniósł o przyjęcie uchwały. 

 

Przewodniczący obrad otworzył dyskusję. 

 

Poprosił przewodniczących poszczególnych Komisji o przedstawienie zajętego stanowiska. 

 

Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Oświaty i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

 

Roman Dorniak zapytał czy wprowadzenie przepisów nowej ustawy odbędzie się rzeczywiście 

bezkosztowo? Stwierdził, że większość samorządów wypowiada się negatywnie na temat tej 

reformy i się przed nią broni w związku z koniecznością poniesienia nakładów finansowych żeby 

się do niej dostosować.  

 

Mariusz Michalik powiedział, że kaszta zmiana, każda reorganizacja przynosi jakieś koszty. 

Chociażby wymiana tablic, pieczęci. W przyszłym roku nie przewiduje się problemu związanego 
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z zatrudnianiem nauczycieli ale już za 2 lata problem może się pojawić. Szkoła nie jest w stanie 

to oszacować. W Golczewie jest zespół szkół który przekształci się w szkołę ośmioklasową. Za 

trzy lata odpadnie jeden rocznik uczniów. Zostają budynki które trzeba utrzymać. Na pewno 

wzrosną koszty w przeliczeniu na każdego ucznia.  

 

Teresa Waszczenko zwróciła uwagę, że trzeba będzie doposażyć gabinety lekcyjne takich 

przedmiotów jak fizyka, biologia, chemia, geografia i to będą duże koszty. Trzeba wrócić do 

systemu gabinetowego. 

 

Mariusz Michalik stwierdził, że jest system gabinetowy. Gabinety są bardzo dobrze wyposażone 

a nie jest jeszcze znana podstawa programowa.  

 

Teresa Waszczenko zapytała, czy jest problem z nauczycielami przedmiotowymi? 

 

Mariusz Michalik poinformował, że w szkole są specjaliści. Po zmianie na ośmioklasową szkołę 

zmniejszy się liczba godzin które będą mieli nauczyciele. Nauczyciele poniosą stratę. Nie jest 

jeszcze znana siatka godzin. 

 

Ryszard Liszka zapytał czy są planowane zwolnienia nauczycieli i dlaczego nauczyciele boja się 

tej reformy? 

 

Mariusz Michalik odpowiedział, że nie są planowane zwolnienia nauczycieli w przyszłym roku. 

Gimnazjum będzie wygaszane. Dopiero za 3 lata nie będzie jednego rocznika. Jeżeli nauczycieli 

będzie za dużo w stosunku do godzin dydaktycznych to wtedy trzeba będzie zwolnić nauczycieli. 

W międzyczasie 1-2 nauczycieli może przejść na emeryturę. Przez najbliższe trzy lata nie będzie 

zwolnień.  

 

Lech Ferdynus odniósł się do pytania radnej Teresy Waszczenko i powiedział, że gabinety 

specjalistyczne do przedmiotów chemia czy fizyka to takich nie ma w Wysokiej Kamieńskiej i tam 

będą poniesione koszty. Powiedział, że sprawa zwolnień nauczycieli, koszty czy oszczędności 

związane z tą reformą wyjdą z arkuszy organizacyjnych. Szkoły przygotują arkusze organizacyjne 

które zostaną skonfrontowane z tym co widzi burmistrz i wynikami audytu zewnętrznego.  

 

Jaromir Marks zwrócił uwagę, że podejmował już temat odwieszenia liceum w Golczewie. 

Powiedział, że do roku 2022 są pieniądze na zorganizowanie szkół branżowych. Może to będzie 

rozwiązaniem gdy przy tej szkole powstanie szkoła branżowa. 

 

Mariusz Michalik odpowiedział, że można podjąć dyskusję w tym temacie. Nie wie czy to pomoże 

w uratowaniu miejsc pracy. W szkołach branżowych nauczyciele przedmiotów 

ogólnokształcących stanowią mniejszość. Zmiana organizacji pracy wewnątrz szkoły nie będzie 

wynikiem reformy tylko działań organu prowadzącego. 

 

Roman Dorniak powiedział, że temat szkoły branżowej trzeba przedyskutować. Należy zasięgnąć 

opinii Społecznej Rady zatrudnienia w tym temacie. Ile osób przyjdzie. Ilu nauczycieli. Do nauki 

przedmiotów zawodowych będą potrzebni specjaliści. Z obecnej kadry nauczyciele mogą nauczać 

przedmioty ogólne.  
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Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący obrad zamknął dyskusję. 

 

Przewodniczący obrad poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie przyjęła uchwałę 

Nr XXVII/203/2017 
w sprawie projektu dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju 

szkolnego, 12 głosami „za”. 

 

Uchwała została podjęta. 

Uchwała Nr XXVII/203/2017 stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

 

Ad. 9 Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie udziałów Gminy Golczewo w 

spółce Przedsiębiorstwo Golczewska Woda sp. z o.o. z siedzibą w Golczewie. 

 

Lech Ferdynus wyjaśnił, że organ wykonawczy gminy może zbyć udziały należące do jednostki 

samorządu terytorialnego pod warunkiem uzyskania zgody organu stanowiącego tej jednostki. 

Udziały zostaną sprzedane w trybie negocjacji podjętych na podstawie publicznego zaproszenia. 

Negocjacje podjęte na podstawie publicznego zaproszenia polegają na negocjacjach, co do 

warunków odpłatnego nabycia udziałów spółki.  

 

Przewodniczący obrad otworzył dyskusję. 

 

Poprosił przewodniczących poszczególnych Komisji o przedstawienie zajętego stanowiska. 

 

Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Oświaty i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

 

Roman Dorniak zapytał, kiedy będzie wyłoniona komisja negocjacyjna? Wstępnie w skład komisji 

mieli wchodzić przewodniczący poszczególnych Komisji Rady, przewodniczący Rady plus 

pracownik merytoryczny. Czy podejmując tę uchwałę nie powinna być już powołana ta grupa? 

Kto będzie podejmował decyzje o składzie tej komisji?  

 

Katarzyna Kurkierewicz, radca prawny wyjaśniła, że zgodnie z przepisami komisja nie jest 

przedmiotem obligatoryjnym. Komisja jest elementem, który został wprowadzony do zbycia 

udziałów przez pana burmistrza żeby zapewnić wgląd w całą procedurę. Zarządzeniem burmistrza 

zostanie powołana komisja.  

 

Lech Ferdynus poinformował, że jest ustalony skład komisji. Została już wyznaczona data 

pierwszego spotkania. Poinformował, że w skład komisji wchodzą Roman Dorniak, Teresa 

Waszczenko, Radosław Kłysewicz oraz Marcin Stępień.  
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Marcin Stępień zapytał, jak jest pewność, że działalność spółki nie wpłynie na hydrofornię w 

Kłębach, na zasób wody który posiadamy?  

 

Lech Ferdynus odpowiedział, że po wykonaniu operatu wodno – prawnego wszystko się okaże. 

Dotychczasowe badania skazują, że nie powinno mieć wpływu negatywnego. Wspomniał, że 

może być problem z miejscowością Buk ale to już będzie problem spółki. 

 

Daniel Urbanowicz zgłosił chęć wzięcia udziału w pracach komisji negocjacyjnej. 

 

Lech Ferdynus powiedział, że nie widzi problemu. 

 

Roman Dorniak powiedział, że będzie optował za jak najwyższą wyceną tych udziałów. Te 50% 

udziałów powoduje, że cała ta inwestycja, nie są jeszcze znane koszty, będzie wielomilionowa. 

Żeby ją realizować to każdy będzie musiał ponosić wkłady. Powiedział, że będzie za tym aby 

kwotę wyceny bardzo znacznie podwyższyć żeby początkowy kapitał tej spółki był dużo wyższy.  

 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący obrad zamknął dyskusję. 

 

Przewodniczący obrad poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie przyjęła uchwałę 

Nr XXVII/204/2017 
w sprawie wyrażenia zgody na zbycie udziałów Gminy Golczewo w spółce Przedsiębiorstwo 

Golczewska Woda sp. z o.o. z siedzibą w Golczewie, 8 głosami „za” przy 4 głosach 

„wstrzymujących się”. 

 

Uchwała została podjęta. 

Uchwała Nr XXVII/204/2017 stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

 

 

Przewodniczący obrad zarządził przerwę o godz. 15:28 

o godz. 15:42 wznowiono obrady 

 

 

Ad. 10 Projekt uchwały w sprawie planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2017 r. 

 

Danuta Bednarz Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej przedstawiła roczny plan pracy Komisji. 

 

Przewodniczący obrad otworzył dyskusję. 

 

Poprosił przewodniczących poszczególnych Komisji o przedstawienie zajętego stanowiska. 

 

Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Komisja Oświaty i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący obrad zamknął dyskusję. 

 

Przewodniczący obrad poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie przyjęła uchwałę 

Nr XXVII/205/2017 
w sprawie planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2017 r., 12 głosami „za”. 

 

Uchwała została podjęta. 

Uchwała Nr XXVII/205/2017 stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

 

Ad. 11 Projekt uchwały w sprawie planu pracy Komisji Finansów, Rozwoju Gospodarczego 

i Ochrony Środowiska na 2017 r. 

 

Marcin Stępień Przewodniczący Komisji Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony 

Środowiska przedstawił roczny plan pracy Komisji. 

 

Przewodniczący obrad otworzył dyskusję. 

 

Poprosił przewodniczących poszczególnych Komisji o przedstawienie zajętego stanowiska. 

 

Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Oświaty i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący obrad zamknął dyskusję. 

 

Przewodniczący obrad poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie przyjęła uchwałę 

Nr XXVII/206/2017 
w sprawie planu pracy Komisji Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska na 

2017 r., 12 głosami „za”. 

 



11 

 

Uchwała została podjęta. 

Uchwała Nr XXVII/206/2017 stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

 

Elżbieta Czajkowska członek Zarządu Regionalnego NSZZ Solidarność Pomorza Zachodniego 

poinformowała, że jest upoważniona do opiniowania założeń projektów uchwał w zakresie 

objętym zadaniami związków zawodowych. 

 

Ad. 12 Projekt uchwały w sprawie planu pracy Komisji Oświaty, Zdrowia i Spraw 

Społecznych na 2017 r. 

 

Krzysztof Wawrzyński Przewodniczący Komisji Oświaty, Zdrowia i Spraw Społecznych 

przedstawił roczny plan pracy Komisji. 

 

Przewodniczący obrad otworzył dyskusję. 

 

Poprosił przewodniczących poszczególnych Komisji o przedstawienie zajętego stanowiska. 

 

Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Oświaty i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący obrad zamknął dyskusję. 

 

Przewodniczący obrad poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie przyjęła uchwałę 

Nr XXVII/207/2017 
w sprawie planu pracy Komisji Oświaty, Zdrowia i Spraw Społecznych na 2017 r., 12 głosami 

„za”. 

 

Uchwała została podjęta. 

Uchwała Nr XXVII/207/2017 stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 

 

Ad. 13. Sprawozdanie Burmistrza Golczewa z działalności między sesjami. 

 

Zastępca burmistrza poinformował, że sprawozdanie zostało przekazane w formie papierowej. 

Poprosił o ewentualne pytania.  

 

Jaromir Marks zapytał o spotkanie z Aleksandrem Knollem – Farma Wiatrowa Kłęby sp. z o.o., 

Leszkiem Nowakiem – p.o. Komendanta Powiatowego Policji w Kamieniu Pom. oraz Grzegorzem 

Wołkiem z Kancelarii Adwokackiej w Szczecinie. 

 

Lech Ferdynus powiedział, że Farma Wiatrowa Kłęby Sp. z o.o. otrzymała  pismo zaświadczające 

o dopuszczeniu do udziału w aukcji na sprzedaż energii elektrycznej wytworzonej na jej terenie. 
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Plan inwestycji przewiduje wybudowanie trzech turbin wiatrowych o łącznej mocy 6 MW. 

Odnośnie spotkania z Komendantem Powiatowym Policji powiedział, że Komendant Wojewódzki 

Policji w Szczecinie po przeanalizowaniu bezpieczeństwa na terenie gminy wyraził zgodę na 

utworzenie Posterunku Policji. Na ten cel są też przeznaczone środki finansowe z budżetu 

obywatelskiego. Spotkanie z Grzegorzem Wołkiem, adwokatem dotyczyło dalszych kroków w 

sprawie fermy norek. Wystosowano pismo do inwestora ze stanowiskiem Gminy. 

 

Marcin Stępień zapytał o spotkanie ze Zbigniewem Barskim – PERSPEKTIVE sc w sprawie 

kanalizacji Gadom – Golczewo. 

 

Lech Ferdynus wyjaśnił, że nanoszone są drugie poprawki do projektu.  Inwestycja jest w fazie 

dokumentacji. 

 

Teresa Waszczenko zapytała o inwestycje dotyczącą mieszkań socjalnych. 

 

Lech Ferdynus odpowiedział, że jest już przygotowywany przetarg. 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie przyjęła sprawozdanie Burmistrza 

Golczewa z działalności między sesjami 12 głosami „za”. 

 

Sprawozdanie Burmistrza Golczewa z działalności między sesjami stanowi załącznik nr 23 do 

protokołu. 

 

Ad. 14. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Golczewie z wykonanych czynności  

w okresie między sesjami Rady. 

 

Przewodniczący Rady przedstawił treść korespondencji, która wpłynęła do Biura Rady. 

 

Ad. 15. Odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych. 

 

Roman Dorniak zasugerował, żeby na stronie Urzędu pojawiała się co miesiąc informacja, 

dotycząca inwestycji związanej z norkami. Jakie pisma wpłynęły. Harmonogram. 

 

Lech Ferdynus odpowiedział, że jest to przygotowane na piśmie. Odnośnie inwestycji związanej 

ze Szwedami to 16 lutego odbyło się spotkanie z przedstawicielami firmy architektonicznej, która 

zajmuje się przygotowaniem projektu dla inwestora. Ustalono, że do 15 marca ma wpłynąć karta 

przedsięwzięcia. Do 20 marca zostaną przekazane do Kostrzyńsko Słubickiej Specjalnej Strefy 

Ekonomicznej dokumenty projektowe związane ze strefą. Odnośnie 3 zapytania to inwestycja jest 

na etapie decyzji środowiskowej. W temacie ostatniego zapytania, Lech Ferdynus przeczytał 

fragmenty protokołu z marca 2016 r., w którym poruszony był temat utworzenia szkoły 

zawodowej. Powiedział, że ta sprawa trwa nadal. Przygotowana jest uchwała, która pomoże 

uzgodnić wspólne stanowisko z Powiatem. Na posiedzeniu rady Powiatu będą mogli podjąć już 

decyzje o utworzeniu takiej szkoły. 

 

Roman Dorniak zwrócił uwagę, że rok czasu to jest dużo i jako Rada powinni być informowani 

na bieżąco. W rozmowach powinni brać również dyrektorzy szkoły, żeby mogli się wypowiedzieć. 

 

Lech Ferdynus powiedział, że pan Burmistrz informował o jakim profilu mogłyby być te szkoły, 

ponieważ powstają w Golczewie zakłady. Pod te zakłady można zrobić szkołę zawodową i 

kierunki tego typu.  

 

Ireneusz Wilk wyjaśnił, że na posiedzeniu Rada Powiatu zajmie się tymi samymi uchwałami nad 

którymi dzisiaj procedowali. Rada Powiatu nie może wypowiedzieć się na temat szkoły która nie 
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istnieje. Dopiero później jak szkoła zaistnieje to Rada Powiatu umieści ja w sieci szkół. Nie może 

być przedmiotem sesji szkoła, która jeszcze nie została założona.  

 

 

Ad. 16. Zapytania, oświadczenia i komunikaty. 

 

Jaromir Marks wniósł aby doprowadzić do tego żeby lustra zostały zainstalowane na terenie 

miasta. 

 

Tomasz Caban podziękował wszystkim, którzy wzięli udział w zabawie charytatywnej w Wysokiej 

kamieńskiej. 

 

Edward Żurawski poprosił aby na następnej sesji pracownik merytoryczny przekazał sołtysom co 

można kupić ze środków funduszu sołeckiego. 

 

Roman Dorniak podziękował wszystkim za zaangażowanie i udział w spotkaniu i happeningu, 

który odbył się w styczniu. 

 

Ad. 17 Zakończenie obrad. 
 

Wobec wyczerpania porządku obrad, przewodniczący obrad zamknął XXVII sesję Rady 

Miejskiej w Golczewie. 
 

Na tym protokół zakończono. 

 

                     Protokołowała:       Przewodniczył: 

 

    Podinspektor          Przewodniczący obrad 

Magdalena Zając              Roman Dorniak 

 


